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Protokół Nr V/24 
z V Sesji 
Rady Powiatu w Olsztynie 
w dniu 28 listopada 2024 r. 
 
Początek posiedzenia        - godz. 1000 
Zakończenie posiedzenia       - godz. 1440 
Spośród 25 radnych ustawowego składu rady obecnych było   - 24 
 
 
Pkt 1. Otwarcie Sesji. 
 
 Pan Grzegorz Drozdowski, Przewodniczący Rady Powiatu, otworzył V Sesję Rady 
Powiatu w Olsztynie. Następnie powitał wszystkich zebranych na sesji: radnych, gości 
i pracowników Starostwa. W sesji uczestniczyło 24 radnych, co wobec 25 osobowego składu 
Rady stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności 
radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista obecności pracowników starostwa i gości 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Radni, którzy usprawiedliwili swoją nieobecność: 
- Łukasz Śmietanko. 
 Pan Przewodniczący odczytał skróconą informację o ochronie danych osobowych, 
przypominając, iż administratorem danych osobowych jest Starosta Olsztyński (Pl. Bema 5, 
10-516 Olsztyn). Poinformował, że dane osobowe przetwarzane są w celu niezbędności takiego 
działania do wykonania zadania realizowanego w interesie publicznym lub w ramach 
sprawowania władzy publicznej powierzonej administratorowi (art. 6 ust. 1 lit. e RODO), 
w związku z realizacją zasady dostępu do informacji publicznej - poprzez utrwalanie 
i transmitowanie obrad Rady Powiatu w Olsztynie. W trakcie przetwarzania danych osobowych 
przysługuje prawo dostępu do swoich danych osobowych. W związku z przetwarzaniem 
danych osobowych, w przypadku powzięcia informacji o nieprawidłowym przetwarzaniu tych 
danych, osoby, których dane są przetwarzane mają prawo do wniesienia skargi do organu 
nadzorczego – Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych. Nagrania z transmisji 
udostępniane są w: Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Powiatu 
Olsztyńskiego. Znajdujące się na nagraniach dane osobowe przetwarzane są zgodnie 
z obowiązującymi przepisami prawa, a następnie archiwizowane, zgodnie z jednolitym 
rzeczowym wykazem akt organów powiatu i starostw powiatowych. Szczegółowe informacje 
na ten temat są zawarte w klauzuli informacyjnej: w Biuletynie Informacji Publicznej, 
na stronie internetowej Powiatu oraz przed wejściem do sali obrad. 

Zgodnie z art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym radnym jest przesyłany 
porządek obrad, który nie podlega głosowaniu (stanowi on załącznik nr 3 do protokołu). 
Zmiany do przesłanego porządku obrad, zgodnie z art. 15 ust. 2 ww. ustawy wprowadzić może 
Rada Powiatu bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady, co w wypadku Rady 
Powiatu w Olsztynie wynosi 13 głosów. Porządek obrad został przesłany mailowo wraz 
z materiałami na sesję.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy są wnioski w sprawie zmian w porządku obrad? 
Nie zgłoszono propozycji zmian w porządku obrad.  
 
 
 
 



2 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie Sesji. 
2. Ocena sytuacji ekonomiczno – finansowej szpitali  

 podjęcie uchwał (druki nr 33, 34). 
3. Funkcjonowanie szpitali powiatowych 

 podjęcie uchwał (druki nr 35, 36, 37). 
4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Realizacja budżetu Powiatu na rok 2024 

 podjęcie uchwały (druk nr 38). 
7. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2024-2039 

 podjęcie uchwały (druk nr 39). 
8. Określenie zadań i przeznaczenie na nie środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych na rok 2024 

 podjęcie uchwały (druk nr 40). 
9. Powierzenie zadania jednostce samorządu terytorialnego 
 podjęcie uchwały (druk nr 41). 

10. Ustalenie wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze powiatu 
olsztyńskiego i ich przechowywanie na parkingu obowiązujących w 2025 roku 

 podjęcie uchwały (druk nr 42). 
11. Ustalenie wysokości opłat na rok 2025 za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 
obiektów pływających z obszarów wodnych położonych w granicach administracyjnych 
powiatu olsztyńskiego 
 podjęcie uchwały (druk nr 43). 

12. Wprowadzenie zakazu używania jednostek pływających z silnikami spalinowymi 
na niektórych akwenach wodnych powiatu olsztyńskiego 

 podjęcie uchwały (druk nr 44). 
13. Uchwalenie rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2025 

 podjęcie uchwały (druk nr 45). 
14. Zmiana statutu Powiatu Olsztyńskiego 

 podjęcie uchwały. 
15. Rozpatrzenie petycji. 

 podjęcie uchwały. 
16. Sprawy różne i wolne wnioski. 
17. Zamknięcie obrad Sesji. 
 
Pkt. 2. Ocena sytuacji ekonomiczno – finansowej szpitali. 
 
 Pan Grzegorz Drozdowski poprosił panią Agnieszkę Jarzębińską o zabranie głosu.  

Pani Agnieszka Jarzębińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji 
ekonomiczno-finansowej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych 
panią Mirosławę Jasińską o przedstawienie opinii komisji. 

Pani Mirosława Jasińska powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 



3 
 

Pan Grzegorz Drozdowski zadał pytanie, czy są jakieś głosy w dyskusji? 
Pan Marcin Frączek zadał pytanie dotyczące zakończenia roku z wynikiem ujemnym 

(600 000 zł), zadał pytanie jak Pani chce zagospodarować środki na tę różnicę? Zadał również 
pytanie o plan windy, czy będzie ona wewnętrzna czy zewnętrzna? Czy budynek, w którym ma 
powstać winda jest wpisany do ewidencji zabytków? 

Pani Agnieszka Jarzębińska odpowiedziała, że budynek jest w ewidencji zabytków, 
planowo miał być w tamtym miejscu podjazd dla osób niepełnosprawnych, lecz jest zbyt 
wysoko, by go wykonać. Winda ma być wewnętrzna, gdyż jest na nie miejsce. Podkreśliła 
również, iż nie wie jaki będzie przyszłościowy plan na placówkę, gdyż planowo szpitale chcą 
wprowadzić łóżka opieki długoterminowej. Co do straty, podkreśla iż ma nadzieję, że nad 
nadwykonania, które są zrobione zostaną w 100% pokryte, lecz jest to niewielkie 
prawdopodobieństwo. Jeśli nie zostaną te pieniądze wypłacone, to myśli nad zmniejszeniem 
liczby łóżek  w  omawianych zakładach opiekuńczo-leczniczych do ilości jaka widnieje 
w umowie po to, by nie generować dodatkowych kosztów. Dyrektor podkreśliła, iż pierwszy 
kwartał będzie decydujący, co do kierunku, w którym trzeba będzie pójść.  

Pan Jarosław Wolak podziękował pani dyrektor za jej pracę i wszystkich pracowników 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście.  

Pan Marian Piwcewicz poruszył temat zadłużenia NFZ i skierował pytanie do Zarządu 
Powiatu, czy Zarząd skieruje się do sądu by nadwykonania Szpitala zostały wypłacone. 

Pan Artur Wrochna odpowiedział, że spór sądowy jest ostatecznością, wyjaśnił 
również, że Powiaty robią wszystko, by sytuacje Szpitali były w jak najlepszym stanie 
finansowym.  

Pan Marcin Frączek poruszył temat pomysłu pani Jarzębińskiej, co do niwelacji ilości 
łóżek, by zmniejszyć koszty Szpitala.  

Pani Agnieszka Jarzębińska odpowiedziała, że ona nie chce zmniejszać ilości 
dostępnych łóżek. Poruszyła temat przyszłości szpitala. 

Pan Krzysztof Kamiński zadał pytanie na temat wykonania ponad kontrakt, czy jest to 
robione na ryzyko Zakładu Opieki Zdrowotnej? Jak to wygląda i jakie są szanse odzyskania 
tych pieniędzy?  

Pan Marian Piwcewicz poruszył temat przejęcia Szpitala w Barczewie przez ZZOZ 
w Dobrym Mieście i poprawy dzięki temu wyników Szpitala w Dobrym Mieście. Zadał pytanie 
czy coś się w tej sytuacji zmieniło?  

Pan Andrzej Moszczyński zadał pytanie, czy nadwykonania bezpośrednio powodują, 
że zadłużenie Szpitala rośnie? Zdał pytanie, czy możemy jakoś powstrzymać te nad wykonania, 
by uniknąć zadłużenia w przyszłości? 

Pani Agnieszka Jarzębińska odpowiedziała, że jako szpital nie możemy się zamknąć 
i nie udzielać świadczeń, jest ryzyko, że nie otrzymamy zapłat za nad wykonania i wyjaśniła 
również jak działa opłacanie ich na przykładzie pacjentów. Poruszyła również temat 
przyjmowania pacjentów i kolejek do Szpitala.    

 Pan Artur Wrochna podkreślił jak ważne jest wspomaganie finansowe szpitali jak 
i również podkreślił zaangażowanie pani dyrektor, by szpital działał jak najlepiej i aby pacjenci, 
którzy w tej sytuacji są najważniejsi, byli zadowoleni. Poruszył również temat powiększenia 
działalności szpitala o 77 łóżek i opiekę paliatywną.  

Pan Marian Piwcewicz zadał pytanie, czy przejęcie Maltańczyków poprawiło nasze 
możliwości finansowe? Czy będzie miało to wpływ na sytuację finansową szpitala 
w przyszłości?  

Pan Andrzej Moszczyński poruszył temat audytu i zadał pytanie, kto ten audyt zlecił 
i czy jest on powiązany w związku  z zadłużeniem szpitala?  

Pani Agnieszka Jarzębińska odpowiedziała, że w związku z Maltańczykami  wartość 
w tym roku się nie zwiększyła. Podkreśliła również, że nie ma zakontraktowania ilości łóżek 



4 
 

niż jest to w tym roku. Dodała, że w sprawie audytu, szpital nie miał takiego w planach, ale 
chodzi pewnie radnemu o badanie sprawozdania finansowego, w związku z przekroczeniem 
budżetu. Badanie zaplanowane jest na przyszły rok.  

Następnie Pan Grzegorz Drozdowski zamknął dyskusję i zarządził głosowanie 
w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego projektu uchwały 
w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Dobrym Mieście. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, 
Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  
Politewicz, Janusz Radziszewski, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
BRAK GŁOSU (1) 
Martyna Sontowska 
NIEOBECNI (2) 
Joanna Michalska-Reda, Łukasz  Śmietanko 
 

Następnie pan Grzegorz Drozdowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, 
Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  
Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, 
Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
NIEOBECNI (2) 
Joanna Michalska-Reda, Łukasz  Śmietanko 
 
 Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr V/69/2024 w sprawie oceny sytuacji 
ekonomiczno- finansowej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 

Załącznik nr 4 
 

Pan Andrzej Abako przedstawił p.o. dyrektora Szpitala Powiatowego w Biskupcu 
panią Agnieszkę Malinowską i podziękował jej za dotychczasową współpracę.  

Pani Agnieszka Malinowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji 
ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu podkreślając, 
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że sprawozdanie finansowe za 2024 rok przygotowywane było przez poprzednią panią dyrektor 
Martę Maciejewską.  

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych 
o przedstawienie opinii Komisji.  

Pani Mirosława Jasińska powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnosi o jej przyjęcie bez poprawek.  

Pan Marcin Frączek poruszył temat zadłużenia szpitala w roku 2023 na kwotę ponad 
13 milionów i w roku 2024r. na kwotę 3,8 milionów. Zadał pytanie, czy te długi te się 
sumuje  i czy w ostateczności taki jest dług szpitala? Kto ten dług zaciągnął i czy będzie on 
obciążał Powiat czy tylko szpital? Zadał również pytanie, czy w związku z zaistniałą sytuacją 
przeprowadzony będzie audyt finansowy, który wskaże błędy i nakieruję na działania?  

Pan Mariusz Olkowski poruszył temat obecnego zadłużenia szpitala, zadał pytanie ile 
wynosi dług szpitala na chwilę obecną? 

Pani Agnieszka Malinowska odpowiedziała iż, Samodzielny Publiczny Zakład Opieki 
Zdrowotnej jest zakładem samodzielnym i dług obciąża Szpital, jest to również duże obciążenie 
dla Powiatu, który sprawuje nad nim opiekę. Poprosiła również księgową o podanie dokładnej 
kwoty zadłużenia za 2023 r. Jeśli chodzi natomiast o obecną sytuację finansową szpitala, 
opracowany został plan naprawczy, który został napisany w ekspresowym tempie z uwagi na 
krótki okres czasu zatrudnienia (pani Malinowskiej) i terminu wynikającego z ustawy. Plan 
naprawczy był przygotowywany również przez poprzednią panią dyrektor na przestrzeni lat. 
Obecne zadłużenie na koniec czerwca wynosiło 5 milionów złotych, na koniec września 
wynosił 8 milionów złotych. W tym celu zaktualizowany został plan finansowy i przewidywane 
jest zadłużenie w wysokości 12 milionów złotych. Szpital planuje zaciągnięcie pożyczek na 
kwotę 12 milionów złotych i 3 milionów w ZUS-ie. Pani Malinowska wyjaśniła, iż razem 
z Radą Społeczną obradowała na temat zaciągnięcia pożyczki z uwagi na brak płynności 
finansowej. Wyjaśniła również, iż starty miesięczne generowane są na poziomie 1,5 miliona 
złotych miesięcznie i z czego to wynikało oraz poruszyła kwestię wypłacania nadlimitów 
wyrabianych przez Szpital, które obecnie nie są wypłacane.  

Pan Krzysztof Kamiński poruszył temat zadłużenia szpitala za 2023 rok i poprosił 
o przybliżenie panią księgową Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu, co składa 
się na kwotę 6 milionów dotyczącą przychodów.  

Pani Bożena Rutkowska odpowiedziała, iż 3 700 000 zł przychodów, to przychody 
z tytułu rozliczanych dotacji i w momencie amortyzacji przypisujemy te koszty amortyzacji do 
przychodów. Jest to równoważenie amortyzacji z przychodami.  

Pan Krzysztof Kamiński zapytał, czy pozostałe przychody operacyjne to nie jest 
płynna gotówka, tylko zapis księgowy? 

Pani Bożena Rutkowska odpowiedziała, iż 3700 000 zł to są koszty amortyzacji, 
a pozostała część to są przychody z tytułu zatrudnienia rezydentów, osób niepełnosprawnych 
i darowizny. 

Pan Krzysztof Kamiński poruszył temat pasywów i kwoty jaka tam widnieje i która 
opiewa na 27 miliony (23 miliony długoterminowe i 4 miliony krótkoterminowe).  

Pani Bożena Rutkowska odpowiedziała, że tu sytuacja wygląda tak samo, przychody 
okresowe w czasie to są dotacje, które następnie zmniejsza się w bilansie poprzez rachunek 
zysków i strat.  

Pan Krzysztof Kamiński poruszył następnie temat aktywów i zadał pytanie, co się 
kryję pod tą kwotą? 

Pani Bożena Rutkowska odpowiedziała, że są to przychody, naliczone faktury dla 
NFZ, które rozliczane są dopiero w lutym.  

Pan Krzysztof Kamiński zapytał, co jest największym problemem w utrzymaniu 
płynności finansowej ? 
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Pani Bożena Rutkowska odpowiedziała, iż są to wysokie koszty funkcjonowania 
w stosunku do otrzymywanych przychodów.  

Pan Marian Piwcewicz poruszył temat inwestowania Powiatu w szpital m.in. w blok 
operacyjny i problem kadrowy, który uniemożliwia realizację kontraktów tego bloku. Poruszył 
temat funkcjonowania szpitala w Biskupcu, jak i w Szczytnie i w Mrągowie. Zaproponował 
staroście, by wspólnie z pozostałymi szpitalami rozwiązali problem szpitali, który dotyczy 
rotacji pacjentów.  

Pani Martyna Sontowska podkreśliła, iż tematem dyskusji miała być ocena sytuacji 
ekonomiczno-finansowej szpitala. Podkreśliła również, że pytania nie powinny być skierowane 
do pani dyrektor, gdyż jest ona dopiero od września tego roku. Poruszyła również temat 
przyjmowania pacjentów z poza Powiatu.  

Pan Marcin Frączek zadał pytanie jakie było zadłużenie z poprzednich lat, 
pomniejszone o amortyzacje? Jakie było zadłużenie z poprzedniego roku, i jakie jest w tej 
chwili? 

 Pani Agnieszka Malinowska odpowiedziała, że za poprzedni rok było to 3,8 mln, a za 
poprzednie lata 13 milionów.  

Następnie Pan Grzegorz Drozdowski zamknął dyskusję i zarządził głosowanie 
w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego projektu uchwały 
w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza 
w Biskupcu. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, 
Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marian Piwcewicz 
NIEOBECNI (2) 
Joanna Michalska-Reda, Łukasz  Śmietanko 
 

Następnie pan Grzegorz Drozdowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Szpitala Powiatowego im. Jana 
Mikulicza w Biskupcu. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, 
Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna 
Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jarosław Wolak, 
Artur  Wrochna, Adam Wronka 



7 
 

PRZECIW (1) 
Ryszard Płoski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marian Piwcewicz 
NIEOBECNI (2) 
Joanna Michalska-Reda, Łukasz  Śmietanko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr V/70/2024 w sprawie oceny sytuacji 
ekonomiczno- finansowej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

Załącznik nr 5 
 
Pkt 3. Funkcjonowanie szpitali powiatowych 
 
 Pan Grzegorz Drozdowski poprosił panią dyrektor Agnieszkę Malinowską o zabranie 
głosu.  

Pani Agnieszka Malinowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
aktualizacji Programu Naprawczego Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 
 Pan Grzegorz Drozdowski poprosił Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych 
panią Mirosławę Jasińską o przedstawienie opinii komisji. 

Pani Mirosława Jasińska powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Andrzej Moszczyński zapytał co się ma stać, żeby obecny plan naprawczy, który 
jest kontynuacją planów z kilku lat zaczął działać?  

Pani Agnieszka Malinowska odpowiedziała, iż plan naprawczy jest częściowo 
zaktualizowany. 

Pan Krzysztof Kamiński poruszył temat przepływów finansowych (których brakuje 
w programie naprawczym), odnośnie RZS, zmniejszenia kosztów, analizy tych kosztów oraz 
poruszył ponownie temat dotacji ze Skarbu Państwa. 

Pan Marcin Frączek zadał pytanie, czy reszta oddziałów (poza chirurgiczno-
ortopedycznym i rehabilitacją kardiologiczną) będzie wygaszana? 

Pan Marian Piwcewicz zadał pytanie, ile w tej chwili jest lekarzy na pełnym etacie 
szpitala w Biskupcu? Ilu jest lekarzy kontraktowych? Poruszył temat konkurencji między 
szpitalami i zarobków lekarzy. Zadał również pytanie, czy jest współpraca z burmistrzem, 
by zachęcić młodych ludzi do pracy w szpitalu? Podał przykład mieszkań dla rezydentów.  

Pani Agnieszka Malinowska podziękowała panu Kamińskiemu za sugestie, co do 
programu naprawczego i powiedziała, że sugestie te będą musiały być ujęte w innym 
dokumencie tak jak np. plan strategiczny. Co do cięcia kosztów, jest to trudny temat, gdyż 
koszty ciągle rosną. Jako szpital, można jedynie zahamować nadmiarowe płacenie czyli 
nadgodziny i inne nadmiarowe wypłacanie kwot. Łącznie z rezydentami, na etacie jest 10 
lekarzy. Na kontraktach lekarzy jest około 60. Jeśli chodzi o wynagrodzenia, podwyżki nie 
dotyczą jedynie lekarzy, a także inne grupy zawodowe, co powoduje duże obciążenie 
budżetowe. Szpital w porozumieniu z Powiatem przeprowadza rozmowy i planuje działania, 
które mają spowodować, że młodzi lekarze rezydenci będą chcieli zostawać. Co do likwidacji 
oddziałów, my jako szpital nic nie likwidujemy, mówimy jedynie o zmianie struktury 
świadczeń, tam gdzie są świadczenia potrzebne, a każdy pacjent przyjęty do szpitala, będzie 
zaopiekowany, bądź skierowany do właściwej jednostki i tam będzie udzielona mu pomoc. 
Podkreśla, iż każdy oddział pracuje sprawnie (poza ginekologią, która wymaga zmian 
organizacyjnych i z którą szpital boryka się jakiś czas) i wypracowuje nadlimity, a blok 
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operacyjny pracuje na trzech salach, jeśli będzie taka konieczność i będzie wydłużony kontrakt, 
to zostanie wydłużona praca bloku. 

Pan Marian Piwcewicz poruszył temat weekendowej opieki zdrowotnej w szpitalu 
w Biskupcu i zadał pytanie, czy szpital ma obsadę weekendową? 

Pani Agnieszka Malinowska odpowiedziała, że grafiki są rozplanowane do końca 
grudnia.  

Pan Marian Piwcewicz poruszył temat kliniki uniwersyteckiej i umowy między 
uniwersytetem a szpitalem w Biskupcu dotyczącej rehabilitacji kardiologicznej. Zadał pytanie, 
czy w tym momencie uniwersytet jest w stanie zabezpieczyć lekarzy do szpitala na ten oddział? 
I czy w tym momencie możemy zachęcić absolwentów Wydziału Lekarskiego do wybrania 
szpitala w Biskupcu jako swoje miejsce pracy? 

Pani Agnieszka Malinowska odpowiedziała, że my ze swojej strony robimy wszystko 
a oddział rehabilitacji kardiologicznej funkcjonuję i wypracowuje nadlimit.  

Następnie Pan Grzegorz Drozdowski zamknął dyskusję i zarządził głosowanie 
w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego projektu uchwały 
w sprawie zatwierdzenia aktualizacji Programu Naprawczego Szpitala Powiatowego im. Jana 
Mikulicza w Biskupcu. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
Jodko, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Mariusz Olkowski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Marcin  Frączek, Krzysztof  Kamiński, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard 
Płoski 
NIEOBECNI (2) 
Joanna Michalska-Reda, Łukasz  Śmietanko 
 

Następnie pan Grzegorz Drozdowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia aktualizacji Programu 
Naprawczego Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
Jodko, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Mariusz Olkowski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Marcin  Frączek, Krzysztof  Kamiński, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard 
Płoski 
NIEOBECNI (2) 
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Joanna Michalska-Reda, Łukasz  Śmietanko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr V/71/2024 w sprawie zatwierdzenia 
aktualizacji Programu Naprawczego Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza 
w Biskupcu.  

Załącznik nr 6 
 

Pan Grzegorz Drozdowski przeszedł do omawiania kolejnej uchwały dotyczącej 
powołania Komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 
Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu i poprosił pana wicestarostę o zabranie 
głosu w tej sprawie. 

Pan Artur Wrochna przedstawił projekt uchwały w sprawie powołanie Komisji 
konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Szpitala 
Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych 
panią Mirosławę Jasińską o przedstawienie opinii komisji. 

Pani Mirosława Jasińska wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 
Pan Grzegorz Drozdowski otworzył dyskusję, następnie z powodu braku chętnych do 

dyskusji, zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych 
dotyczącego projektu uchwały w sprawie powołanie Komisji konkursowej w celu 
przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza 
w Biskupcu. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, 
Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
BRAK GŁOSU (1) 
Marian Piwcewicz 
NIEOBECNI (2) 
Joanna Michalska-Reda, Łukasz  Śmietanko 
 

Następnie pan Grzegorz Drozdowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie powołanie Komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na 
stanowisko Dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
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Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, 
Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  
Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, 
Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
NIEOBECNI (2) 
Joanna Michalska-Reda, Łukasz  Śmietanko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr V/72/2024 w sprawie powołania Komisji 
konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Szpitala 
Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

Załącznik nr 7 
 

Następnie pan Grzegorz Drozdowski poprosił pana Starostę o zabranie głosu w celu 
przedstawienia projektu uchwały dotyczącej Regulaminu Rady Społecznej Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej im. Jerzego Pióro w Dobrym Mieście. 

Pan Artur Wrochna przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
Regulaminu Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej im. Jerzego Pióro 
w Dobrym Mieście. 

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych 
panią Mirosławę Jasińską o przedstawienie opinii komisji. 

Pani Mirosława Jasińska zawnioskowała o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 
Pan Grzegorz Drozdowski otworzył dyskusję, następnie z powodu braku chętnych do 

dyskusji, zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych 
dotyczącego projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej im. Jerzego Pióro w Dobrym Mieście. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, 
Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin  Frączek 
NIEOBECNI (2) 
Joanna Michalska-Reda, Łukasz  Śmietanko 
 

Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 
im. Jerzego Pióro w Dobrym Mieście. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
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ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, 
Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin  Frączek 
NIEOBECNI (2) 
Joanna Michalska-Reda, Łukasz  Śmietanko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr V/73/2024 w sprawie zatwierdzenia 
Regulaminu Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej im. Jerzego Pióro w 
Dobrym Mieście. 

Załącznik nr 8 
 

 
Pkt 4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 

Pan Grzegorz Drozdowski poinformował iż radni otrzymali sprawozdanie Starosty na 
służbowe maile (sprawozdanie starosty stanowi załącznik nr 9). Zapytał, czy są jakieś głosy w 
dyskusji? Następnie, z uwagi na brak pytań pan Przewodniczący zamknął dyskusję i przeszedł 
do kolejnego punktu. 
 
Pkt 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 
Pan Grzegorz Drozdowski poinformował, że interpelacje składa się na piśmie 

w sprawach zasadniczych dla Powiatu (zgodnie z § 11 ust. 2 Statutu Powiatu Olsztyńskiego). 
W okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu wpłynęły następujące interpelacje: 
 interpelacja radnego Krzysztofa Kamińskiego, która wpłynęła 24 września 2024r. 

w sprawie remontu drogi powiatowej nr DP1203N we wsi Pupki– odpowiedź została 
udzielona w terminie, 

 interpelacja radnego Krzysztofa Kamińskiego, która wpłynęła 21 listopada 2024r. 
w sprawie remontu drogi powiatowej nr DP1203N we wsi Pupki– -trwa przygotowywanie 
odpowiedzi. 

 interpelacja radnego Marcina Frączka, która wpłynęła 25 listopada 2024r.  w sprawie 
składania wniosków do budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2025 rok-trwa przygotowywanie 
odpowiedzi.  

 interpelacja radnego Marcina Frączka, która wpłynęła 27 listopada 2024r.  w sprawie 
sprzedaży samochodów PCPR-trwa przygotowywanie odpowiedzi, 

 interpelacja radnego Krzysztofa Kamińskiego, która wpłynęła 27 listopada 2024r.  
w sprawie budowy centrum dystrybucyjnego LIDL w gminie Gietrzwałd-trwa 
przygotowywanie odpowiedzi. 

Pan Przewodniczący poinformował również, że zapytania składa się na piśmie 
w sprawach aktualnych problemów powiatu, a także w celu uzyskania informacji o konkretnym 
stanie faktycznym (zgodnie z § 12 ust. 1 Statutu Powiatu Olsztyńskiego). W okresie od ostatniej 
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Sesji Rady Powiatu nie wpłynęły żadne pytania. Następnie zapytał, czy są jakieś pytania do 
sprawozdania starosty? 

Pan Marian Piwcewicz poruszył temat sprawozdania merytorycznego X pikniku 
lotniczego. Zadał pytanie, czy sprawozdanie jest dostępne? Następnie poruszył temat 
ubezpieczenia majątku Powiatu Olsztyńskiego na lata 2025-2029. Zadał pytanie, co wchodzi 
w zakres ubezpieczenia, i czy odbył się przetarg z całym zakresem ubezpieczeń? Następnie 
poruszył temat wykazu zadań priorytetowych do zrealizowania w 2025 roku przez organizacje 
pozarządowe oraz inne upoważnione podmioty. Zapytał, czy jest lista tych organizacji? Czy 
można zapoznać się z wykazem, tych organizacji? Następnie poruszył temat synagogi 
w Barczewie. Zapytał, jaki jest koszt realizacji pierwszego i drugiego etapu inwestycyjnego? 
Następnie zapytał, czy Zarząd ma w planach wizytę gospodarczą w Domu Dziecka 
w Gryźlinach? Poruszył też temat targów turystycznych w Nadarzynie i zapytał, jaki był koszt 
promocji tego wydarzenia? Zapytał też, czy powiat powinien być wydawcą publikacji serii 
bibliotecznej Święta Warmia? Następnie poruszył temat Forum Gospodarczego Szlaku Świętej 
Warmii, zadał pytanie czy w ubiegłym roku gdy Forum odbyło się w Tomaszkowie, radni 
powiatowi  zostali o tym poinformowani? Czy ktoś z radnych uczestniczył na drugim forum? 
Jaki był wkład finansowy Powiatu jednego i drugiego forum?  

Pan Marcin Frączek, poruszył temat zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w BGK, 
zadał pytanie jaka to wartość, na ile lat i jakie oprocentowanie? Następnie poruszył temat 
wydzierżawienia 200 m2 pod hangar w Gryźlinach, zadał pytanie, kto będzie budował tą wiatę 
i na podstawie jakiego artykułu prawa budowlanego? Czyją własnością będzie ta wiata po 
ukończeniu dzierżawy? Jeżeli radny ma to budować dzierżawca, czy nie będziemy musieli za 
to płacić później? Następnie poruszył temat Domu Dziecka w Gryźlinach. Zapytał czy aktualna 
jest propozycja przeniesienia domu i co z wnioskami przegłosowanymi na Komisji Spraw 
Społecznych, która odwiedziła placówkę? Ostatnim poruszanym przez radnego tematem było 
wynajęcie siedmiu pojazdów służbowych dla jednostek podległych, zadał pytania, jakie to 
jednostki, ile będzie pojazdów i do czego będą służyły? 

Pan Andrzej Abako, odpowiadając na pytanie pana Piwcewicza powiedział, 
że sprawozdanie zostało sporządzone i zostanie przesłane drogą mailową. Jeśli chodzi 
o ubezpieczenie, to w skład ubezpieczenia wchodzi wszystko to, co prawnie może być 
ubezpieczone, jest to wykonywane przez brokera. Będzie również ogłaszany przetarg 
i dopilnowane będą wszystkie procedury. Ceny ubezpieczeń się zmieniają, nie jest to jednak 
rzecz, na którą Powiat ma wpływ. Następnie powiedział, iż jeśli chodzi o organizacje 
pozarządowe, będziemy im proponować zadania, które będą mogli zrealizować w imieniu 
Powiatu. Jeśli chodzi o synagogę, pierwszy etap wyniósł 2 miliony złotych, został on 
zrealizowany i jest na etapie odbioru poprawek, natomiast drugi etap 1 328 000 zł z Polskiego 
Ładu, jest on realizowany poprzetargowo i będzie odebrany wiosną przyszłego roku. Cały koszt 
synagogi wynosi 3 300 000 zł, z czego 1 milion pozyskany jest z Fundacji Most The Most, 
a wkład Powiatu wyniósł 1 000 000 zł. Starosta poinformował, że na resztę pytań 
odpowiedzi udzieleni pan Artur Wrochna. 

Pan Artur Wrochna podkreślił, iż Komisja Spraw Społecznych zawnioskowała do 
Zarządu o przeniesienie dzieci z Domu Dziecka w Gryźlinach i sprzedaż budynku, który 
generuje wysokie koszty. Podkreślił również, że dobro dzieci jest dla Zarządu najważniejsze 
i zmiana lokalizacji dzieci jest dla Zarządu priorytetowa. Budynek wymaga gruntowego 
remontu, a niestety nie można pozyskać pieniędzy zewnętrznych na instytucjonalną opiekę. 
Poruszył również temat pieczy zastępczej i placówek DPS, jak również temat mieszkań dla 
podopiecznych Domów Dziecka  na usamodzielnienie się.  

Pan Andrzej Abako kontynuował udzielanie odpowiedzi, powiedział iż od 3 lat Powiat 
Olsztyński organizuje stoisko na targach turystycznych, organizacja tego stoiska podzielona 
jest między przedsiębiorców, z którymi mamy umowę barterową, czyli poprzez reklamę 
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działalności przedsiębiorców (sponsorem jest tu Ptak Warsaw Expo w Nadarzynie jak 
i  producenta produkującego zdrową żywność), a my jako Powiat otrzymujemy fundusze na 
takie imprezy. Targi w 90% będą opłacane przez przedsiębiorców. Starosta podkreślił również, 
że nie jest w stanie określić, ile pieniędzy zostanie przeznaczone na ten cel. Za stoisko nie 
płacimy nic, jedyny koszt, który trzeba zadysponować, to koszt wyposażenia tego stoiska. 
Przeszedł następnie do tematu biblioteczki Świętej Warmii i podkreślił, iż Powiat nie jest jej 
wydawcą, tylko inicjatorem Szlaku Świętej Warmii. Wszystkie pomysły stworzone przez 
Powiat wydaje firma prywatna. Następnie przeszedł do tematu Forum Gospodarczego 
i powiedział, że radni na pewno otrzymywali zaproszenia na wydarzenia. Koszt pierwszego 
Forum Gospodarczego dla Powiatu to było 10 000 złotych koszty całościowe to 140 000 zł, 
drugiego 20 000 zł, całościowe to 110 000 zł. Jeśli chodzi o pytanie pana Frączka na temat 
pożyczki długoterminowej, poprosił panią Skarbnik o udzielenie szczegółowej odpowiedzi, 
kwota opiewa na 5 000 000zł.  

Pani Lucyna Kozikowska powiedziała, że pożyczka w Banku Gospodarstwa 
Krajowego jest na kwotę 5 000 000 zł, oprocentowanie jest to WIBOR jednomiesięczny plus 
marża dla banku 0,75 %, pożyczka jest na 10 lat.    

Pan Andrzej Abako podkreślił, iż jest to najtańsza forma pożyczenia pieniędzy 
z banku. Następnie poruszył temat działki pod hangar i powiedział, że Powiat ma obecnie 
2 prywatne hangary i współpracuje z lotniskiem, by je rozwijać. Wybudowanie hangaru jest 
pomysłem prywatnych pilotów, którzy chcieliby na naszym terenie wybudować swój hangar, 
oczywiście za opłatą. Powstanie nowego hangaru zwiększy zainteresowanie na lotnisku 
i zwiększy zyski lotniska poprzez np. większy zakup paliwa, czy też opłaty za start i lądowanie 
na lotnisku. Jeśli umowa z przedsiębiorcą się skończy, to ma obowiązek rozebrać hangar 
i doprowadzić teren do stanu poprzedniego. Pan starosta podkreślił jednak, iż przetarg nie jest 
jeszcze podpisany, a Powiat jest w trakcie podejmowania decyzji. Następnie przeszedł do 
tematu wynajmu samochodów na okres 3 lat użytkowania. 4 samochody wynajęte zostaną dla 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, 1 do urzędu pracy, 1 do Wydziału Zarządzania 
Kryzysowego i 1 do Starostwa Powiatowego w Olsztynie. Wynajem samochodów jest tańszą 
i lepszą opcją dla Powiatu. Ubezpieczenie i koszty przeglądowe występują po stronie 
właściciela, Powiat płaci jedynie dodatkowo za zużyte paliwo.  

Pan Andrzej Moszczyński poruszył temat spotkania Zarządu z burmistrzami i wójtami, 
którego tematem były stany dróg w Powiecie. Zadał pytanie, czy z tego spotkania są jakieś 
wnioski, deklaracje, plany? Podkreślił iż najbardziej interesują go drogi w gminie Barczewo.  

Pani Mirosława Jasińska poruszyła temat wniosków Komisji Spraw Społecznych 
z wyjazdowego posiedzenia komisji do Gryźlin. Podkreśliła, iż komisja w ostateczności 
wskazała sprzedaż budynku. 

Pan Marcin Frączek poruszył temat wyboru przedsiębiorców do odśnieżania 
w sezonie zimowym. Poprosił o przesłanie numerów telefonów do firm, które zostały wybrane 
i z którymi można by było się kontaktować w sprawie odśnieżania. Poruszył również temat 
pasa startowego, który Powiat posiada.  

Pan Krzysztof Kamiński zadał pytanie, czy planowane jest zrobienie pełnej 
inwentaryzacji dróg i ich stanu? I czy na tej podstawie planowane jest wykonanie listy 
priorytetowych zadań? Poprosił o wykonanie szczegółowej listy zaplanowanych remontów.  

Pan Marian Piwcewicz poruszył temat ubezpieczenia. Czy obejmuję ono wszystkie 
budynki w Starostwie, w tym budynki podległe Starostwu takie jak budynki DPS-? Następnie 
poruszył temat wynajęcia samochodów i zadał pytanie czy jeśli ubezpieczenie jest na parę 
samochodów, czy będzie można liczyć na zniżki? Następnie poruszył temat Domu dla Dzieci 
w Gryźlinach oraz mieszkań wyremontowanych dla pracowników i tych, przeznaczonych na 
usamodzielnienie dla dzieci kończących 18 rok życia. Zadał pytanie, jakie są plany mające na 
celu poprawę sytuacji placówki? 
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Pan Andrzej Abako, potwierdził, że odbyło się spotkanie z wójtami i burmistrzami, 
które było spotkaniem poznawczym dla nowych samorządowców i okazją do dyskusji na temat 
bieżących problemów, jakie występują w gminach. Głównym tematem spotkania były drogi. 
Wójtowie i burmistrzowie są za współpracą i za dokładaniem środków finansowych do 
realizacji zadań powiatowych w zakresie dróg. Wspólne spotkanie planowane jest przynajmniej 
raz w roku. Wójtowie i burmistrzowie apelowali o dwa takie spotkania w roku. Następnie pan 
starosta poprosił dyrektora PSD pana Dariusza Jasińskiego, by wysłał wszystkie potrzebne 
informacje na skrzynki mailowe radnych, dotyczące wykonawców zajmujących się 
odśnieżaniem w tym sezonie. Pan starosta odpowiadając na pytanie pana Kamińskiego, 
podkreślił, że drogi są bardzo ważnym elementem dla Powiatu. Nie jest to jednak temat, który 
łatwo rozwiązać z uwagi na ograniczone środki, którymi Powiat dysponuje. Powiat 
wykorzystuje wszystkie dostępne środki na realizację poprawy dróg. W budżecie na rok 2025 
drogi są głównym elementem do realizacji. Podkreślił również, że jeśli pojawią się dodatkowe 
środki zewnętrzne przeznaczone na poprawę jakości dróg, to zostaną one w pełni wykorzystane 
na najpotrzebniejsze inwestycje. Co najmniej jedna inwestycja zostanie zrobiona w każdej 
gminie. Podkreślił, że nie będziemy tworzyć planu na remonty dróg, gdyż są one zawarte 
w budżecie na 2025 rok. Jeśli chodzi o ubezpieczenie, objęte nim jest całe mienie powiatu 
olsztyńskiego w tym jednostek i komunikacyjne.  

Pan Marcin Frączek poruszył temat Gryźlin i pozyskania środków na obiekt 
z termomodernizacji, na który obecnie ogłoszony jest konkurs. Zadał pytanie, czy staraliśmy 
się o te środki? Poruszył temat zmian jakie można byłoby wprowadzić w budynku, które 
polepszyłyby jego stan. Zadał również pytanie pani Skarbnik, czy wynajem samochodów 
będzie lepszy niż ich zakup, biorąc pod uwagę wydatki bieżące? Poprosił również o informację 
czy zgłoszone wnioski przez wójtów i burmistrzów będą uwzględnione w budżecie na rok 2025. 

Pan Krzysztof Kamiński poruszył temat planu inwestycyjnego i diagnozy dróg 
powiatowych, które są niezbędne by móc wykonać taki plan inwestycyjny.  
 Pan Andrzej Moszczyński poruszył temat zadawanych pytań w punkcie: ,,Interpelacje 
i zapytania radnych’’. 
 Pan Andrzej Abako odpowiedział na pytanie pana Frączka, mówiąc, że na dzień 
dzisiejszy, Powiat nie ma środków na zakup samochodów, dlatego też wynajem jest 
najkorzystniejszą z opcji. Następnie wrócił do tematu dróg i podkreślił, że dokładamy 
wszelkich starań by jak największa część dróg została wyremontowana, dysponując obecnym 
budżetem. Pan Starosta poruszył następnie temat wniosków, które wpływają, dotyczące 
budżetu na 2025 rok i współpracy z wójtami i burmistrzami w realizacji zadań drogowych. 
Podkreślił również, że w Strategii przedstawione są plany na kolejne lata. Powiedział również, 
iż jego drzwi stoją dla radnych i obywateli otworem, radni nie muszą czekać do sesji by 
zadawać pytania, mogą udać się do niego osobiście.  
 Pan Artur Wrochna poruszył temat termomodernizacji i przyszłości Domu dla Dzieci 
w Gryźlinach. Poruszył również temat współpracy PCPR z fundacją Magdaleny Różczki, która 
obiecała wsparcie dla Gryźlin.   

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie? W związku 
z brakiem dalszych pytań  pan Przewodniczący zamknął punkt 5 porządku obrad. 
 
Pkt 6. Realizacja budżetu Powiatu.  
 
 Pan Przewodniczący poprosił panią Skarbnik o zabranie głosu w sprawie zmian 
w budżecie Powiatu na rok 2024. 
 Pani Lucyna Kozikowska przedstawiła projekt uchwały zmieniającą uchwałę 
w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2024 rok. 
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Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii komisji.  
 Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 
 Pan Grzegorz Drozdowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 

Następnie Pan Grzegorz Drozdowski zamknął dyskusję i zarządził głosowanie 
w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2024 rok. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Mariusz Olkowski, Marcin  Politewicz, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, 
Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Marcin  Frączek, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski 
BRAK GŁOSU (1) 
Janusz Radziszewski 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz  Śmietanko 
 

Następnie pan Grzegorz Drozdowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2024 rok. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Mariusz Olkowski, Marcin  Politewicz, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, 
Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Marcin  Frączek, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Radziszewski, Łukasz  Śmietanko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr V/74/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie 
budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2024 rok. 

Załącznik nr 10 
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Pkt 7. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2024-
2039. 
 

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił panią Skarbnik o uzasadnienie zmian w uchwale 
zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego 
na lata 2024-2039.  

Pani Lucyna Kozikowska uzasadniła proponowane zmiany w uchwale zmieniającej 
uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 
2024-2039 i poprosiła o przyjęcie proponowanych zmian. 

Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii. 

Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jakieś głosy w dyskusji? 
Pan Marian Piwcewicz poruszył temat wzrastającego z 33 do 40 milionów zadłużenia. 

Zadał pytanie, jak to procentowo odpowiada wielkości planowanego budżetu? 
Pan Krzysztof Kamiński poruszył temat planów rozwojowych Powiatu Olsztyńskiego. 
Pani Lucyna Kozikowska odpowiedziała, że zadłużenie na rok 2025 w stosunku do 

dochodów, wynosi około 20%. Dodała również ze nie ma już wskaźnika, którego nie można 
przekroczyć, jeśli chodzi o zadłużenie. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2024-2039. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
Jodko, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Mariusz Olkowski, Marcin  Politewicz, 
Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jarosław 
Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (1) 
Krzysztof  Kamiński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Marcin  Frączek, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard 
Płoski 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Radziszewski, Łukasz  Śmietanko 
 
 Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na 
lata 2024-2039. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
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Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
Jodko, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Mariusz Olkowski, Marcin  Politewicz, 
Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jarosław 
Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (1) 
Krzysztof  Kamiński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Marcin  Frączek, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard 
Płoski 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Radziszewski, Łukasz  Śmietanko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr V/75/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2024-2039. 

Załącznik nr 11 
 
Pkt 8. Określenie zadań i przeznaczenie na nie środków z Państwowego Funduszu 
rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2024. 
  

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił pana Rafała Zabłotnego o przedstawienie projektu 
uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2024. 

Pan Rafał Zabłotny przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2024. 
 Pan Przewodniczący poprosił Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych panią 
Mirosławę Jasińską o opinię.  

Pani Mirosława Jasińska powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jakieś głosy w dyskusji? 
Następnie Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie w sprawie 

przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2024. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna 
Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard 
Płoski, Marcin  Politewicz, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna 
Szter, Jacek Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Radziszewski, Łukasz  Śmietanko 
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 Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2024. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna 
Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard 
Płoski, Marcin  Politewicz, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna 
Szter, Jacek Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Radziszewski, Łukasz  Śmietanko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr V/76/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie 
określenia zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych na rok 2024. 

Załącznik nr 12 
 
 
Pkt 9. Powierzenie zadania jednostce samorządu terytorialnego. 
 
 Pan Grzegorz Drozdowski poprosił pana Starostę o przedstawienie projektu uchwały 
w sprawie powierzenia Gminie Stawiguda realizacji zadania. 
 Pan Andrzej Abako przedstawił projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie 
Stawiguda realizacji zadania polegającego na zarządzaniu drogą powiatową 1372N w msc. 
Bartąg. 
 Pan Grzegorz Drozdowski poprosił o zabranie głosu przez Przewodniczącego Komisji 
Gospodarki pana Mariusza Olkowskiego. 

Pan Mariusz Olkowski powiedział, że  Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Grzegorz Drozdowski otworzył dyskusję, następnie z powodu braku chętnych do 
dyskusji, zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego 
projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Stawiguda realizacji zadania polegającego na 
zarządzaniu drogą powiatową 1372N w msc. Bartąg. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna 
Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard 
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Płoski, Marcin  Politewicz, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna 
Szter, Jacek Szydło, Jarosław Wolak, Adam Wronka 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur  Wrochna 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Radziszewski, Łukasz  Śmietanko 
 
 Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie powierzenia Gminie Stawiguda realizacji zadania polegającego na zarządzaniu 
drogą powiatową 1372N w msc. Bartąg. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, 
Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, 
Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, 
Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Radziszewski, Łukasz  Śmietanko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr V/77/2024 w sprawie powierzenia Gminie 
Stawiguda realizacji zadania polegającego na zarządzaniu drogą powiatową 1372N w 
msc. Bartąg,   

Załącznik nr 13 
 
 
Pkt 10. Ustalenie wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze 
powiatu olsztyńskiego i ich przechowywanie na parkingu obowiązujących w 2025 roku. 
 

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił pana Starostę o przedstawienie projektu uchwały 
w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze 
Powiatu Olsztyńskiego i ich przechowywanie na parkingu, obowiązujących w roku 2025. 

Pan Andrzej Abako przedstawił projekt uchwały dotyczący ustalenia wysokości opłat 
i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze Powiatu Olsztyńskiego i ich 
przechowywanie na parkingu, obowiązujących w roku 2025. 

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
o przedstawienie opinii Komisji.  

Pan Mariusz Olkowski  powiedział, że  Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 
 Pan Grzegorz Drozdowski otworzył dyskusję, z powodu braku chętnych do dyskusji, 
przeszedł do głosowania w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki w sprawie ustalenia 
wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze Powiatu Olsztyńskiego 
i ich przechowywanie na parkingu, obowiązujących w roku 2025. 
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Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna 
Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard 
Płoski, Marcin  Politewicz, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna 
Szter, Jacek Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Radziszewski, Łukasz  Śmietanko 
 

Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze 
Powiatu Olsztyńskiego i ich przechowywanie na parkingu, obowiązujących w roku 2025. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna 
Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard 
Płoski, Marcin  Politewicz, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna 
Szter, Jacek Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Radziszewski, Łukasz  Śmietanko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr V/78/2024 w sprawie ustalenia wysokości 
opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze Powiatu Olsztyńskiego i ich 
przechowywanie na parkingu, obowiązujących w roku 2025. 

Załącznik nr 14 
 
Pkt 11. Ustalenie wysokości opłat na rok 2025 za usunięcie i przechowywanie  statków 
lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych w granicach 
administracyjnych powiatu olsztyńskiego. 
  

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił pana Starostę o przedstawienie projektu uchwały 
w sprawie ustalenia wysokości opłat na rok 2025 za usunięcie i przechowywanie  statków lub 
innych obiektów pływających z obszaru wodnego w granicach administracyjnych powiatu 
olsztyńskiego. 

Pan Andrzej Abako przedstawił projekt uchwały dotyczący ustalenia wysokości opłat 
na rok 2025 za usunięcie i przechowywanie  statków lub innych obiektów pływających 
z obszarów wodnych w granicach administracyjnych powiatu olsztyńskiego. 

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
o przedstawienie opinii Komisji.  



21 
 

Pan Mariusz Olkowski  powiedział, że  Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 
 Pan Grzegorz Drozdowski otworzył dyskusję. 
 Pan Marian Piwcewicz zapytał, czy mamy wstępnie podpisaną umowę ze stanicą, 
która będzie pełniła funkcję przechowywania statków pływających? 
 Pan Andrzej Abako odpowiedział, że mamy to samo miejsce, które dotyczy 
samochodów.  

Następnie pan Przewodniczący zamknął dyskusję i przeszedł do głosowania w sprawie 
przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości opłat na rok 2025 za usunięcie i przechowywanie  statków lub innych obiektów 
pływających z obszarów wodnych w granicach administracyjnych powiatu olsztyńskiego. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna 
Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard 
Płoski, Marcin  Politewicz, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna 
Szter, Jacek Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Radziszewski, Łukasz  Śmietanko 
 

Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie ustalenia wysokości opłat na rok 2025 za usunięcie i przechowywanie  statków lub 
innych obiektów pływających z obszarów wodnych w granicach administracyjnych powiatu 
olsztyńskiego. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna 
Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard 
Płoski, Marcin  Politewicz, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna 
Szter, Jacek Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Radziszewski, Łukasz  Śmietanko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr V/79/2024 w sprawie ustalenia wysokości 
opłat na rok 2025 za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 
pływających z obszarów wodnych w granicach administracyjnych powiatu olsztyńskiego. 

Załącznik nr 15 
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Pkt 12. Wprowadzenie zakazu używania jednostek pływających z silnikami spalinowymi 
na niektórych akwenach wodnych powiatu olsztyńskiego. 
  

Pan Przewodniczący poprosił pana Andrzeja Abako o przedstawienie projektu 
uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających z silnikami 
spalinowymi na niektórych akwenach wodnych powiatu olsztyńskiego. 
 Pan Andrzej Abako poprosił panią dyrektor Anetę Świeczkowską o przedstawienie 
projektu uchwały. 

Pani Aneta Świeczkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 
zakazu używania jednostek pływających z silnikami spalinowymi na niektórych akwenach 
wodnych powiatu olsztyńskiego. 

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie. 

Pan Mariusz Olkowski powiedział, że  Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jakieś głosy w dyskusji? 
Pan Marian Piwcewicz poruszył temat jezior na terenie gminy Stawiguda, zapytał, czy 

tam będzie obowiązywał zakaz używania łodzi z silnikiem spalinowym? 
Pani Aneta Świeczkowska odpowiedziała, że zakaz na jeziorach, o których mówi pan 

Piwcewicz już istnieje i obowiązuje.  
Następnie Pan Grzegorz Drozdowski zamknął dyskusję i przeszedł do głosowania 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających z silnikami spalinowymi na niektórych 
akwenach wodnych powiatu olsztyńskiego. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  
Politewicz, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
NIEOBECNI (3) 
Elżbieta  Michalska, Janusz Radziszewski, Łukasz  Śmietanko 
 

Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających z silnikami spalinowymi na 
niektórych akwenach wodnych powiatu olsztyńskiego. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  
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Politewicz, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
NIEOBECNI (3) 
Elżbieta  Michalska, Janusz Radziszewski, Łukasz  Śmietanko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr V/80/2024 w sprawie wprowadzenia 
zakazu używania jednostek pływających z silnikami spalinowymi na niektórych 
akwenach wodnych powiatu olsztyńskiego. 

Załącznik nr 16 
 

Pkt 13. Uchwalenie rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 
rok 2025 . 

 
Pan Przewodniczący poprosił pana Andrzeja Abako o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Powiatu Olsztyńskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 
 Pan Andrzej Abako poprosił panią dyrektor Barbarę Gugę o przedstawienie projektu 
uchwały. 
 Pani Barbara Guga przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego 
programu współpracy Powiatu Olsztyńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2025. 

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, 
Kultury Fizycznej i Promocji panią Annę Stokłos o przedstawienie opinii Komisji w tej 
sprawie. 

Pani Anna Stokłos powiedziała, że  Komisja Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jakieś głosy w dyskusji? 
Pan Marian Piwcewicz zadał pytanie, czy stowarzyszenia składające wniosek 

o dofinansowanie muszą mieć osobowość prawną? Podał przykład uniwersytetów trzeciego 
wieku. Zadał również pytanie, czy te stowarzyszenia mogą wystąpić do powiatu 
o dofinansowanie? I czy mogą występować do innych podmiotów o dofinansowanie? 

Pani Barbara Guga odpowiedziała, że stowarzyszenia nie muszą mieć osobowości 
prawnej, mogą składać wnioski o dofinansowanie, o ile wykażą w tym pierwotnym wniosku 
wartość większą niż ta dotacja. Nie mogą wykazywać podwójnego finansowania. 

Pan Marian Piwcewicz zapytał o termin składania wniosków. 
Pani Barbara Guga odpowiedziała, że po uchwaleniu budżetu na początku przyszłego 

roku, zazwyczaj między styczniem a lutym. Ogłoszenie pojawia się na stronie powiatu i na 
stronie BIP. Dodatkowo ogłoszenie zostanie przesłane do wszystkich radnych.  
 Pan Jacek Szydło zapytał, czy wzrost o którym mówiła pani dyrektor dotyczy 
wykonania wydatków na potrzeby organizacji pozarządowych?  

Pani Barbara Guga wyjaśniła, iż była to jednorazowa kwota 100 000 zł. Jest to wzrost 
liczony do planu pierwotnego przyjętego w listopadzie 2023. 

Pan Jacek Szydło poruszył temat wzrostu wydatków i dodatkowych środków. Zadał 
pytanie czy w stosunku do tego zwiększenia, w dalszym ciągu mamy taki wzrost 100 000 zł? 

Pani Barbara Guga odpowiedziała, iż z uwzględnieniem  kwot jednorazowych, kwota 
będzie wynosić 27,500 zł. 
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Pan Jacek Szydło podkreślił, iż nie jest to duży wzrost. Poruszył temat zwiększających 
się wydatków na promocję Powiatu.  Podał przykład gminy Dywity, której plan na wsparcie 
stowarzyszeń i organizacji pozarządowych wynosi 490 000 zł.  

Pan Andrzej Abako odpowiedział iż 100 000 zł to była jednorazowe dofinansowanie 
samochodu z PFRONU-u, którego nie możemy co roku mieć wpisanego w planie. Poruszył 
temat funkcjonowania organizacji pozarządowych i stopniowego podnoszenia dofinansowania 
w tym kierunku.  

Pan Jacek Szydło poruszył temat wsparcia organizacji pozarządowych i podkreślił, że 
wydawane na ten cel środki, to najlepsza promocja dla Powiatu.  

Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku 
Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji dotyczącego projektu uchwały 
w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Powiatu Olsztyńskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  
Politewicz, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
NIEOBECNI (3) 
Elżbieta  Michalska, Janusz Radziszewski, Łukasz  Śmietanko 
 

Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Powiatu Olsztyńskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  
Politewicz, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
NIEOBECNI (3) 
Elżbieta  Michalska, Janusz Radziszewski, Łukasz  Śmietanko 

 
Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr V/81/2024 w sprawie uchwalenia rocznego 
programu współpracy Powiatu Olsztyńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2025. 

Załącznik nr 17 
 
 
Pkt 14. Zmiana statutu Powiatu Olsztyńskiego . 
 
 Pan Przewodniczący wyjaśnił proponowane przez Komisję Statutową zmiany 
dotyczące statutu Powiatu Olsztyńskiego, które spowodowane są potrzebą uproszczenia prac 
funkcjonowania Rady Powiatu w Olsztynie. Podkreślił również, że zmiany są również 
wynikiem zmieniających się czasów i aktualizacji jakie za tym idą, które dotyczą np. sesji 
zdalnych. Dodał również, że powołujemy nową Komisję Zdrowia, która zajmie się tematem 
szpitali powiatowych. Wyjaśnił również mniejsze zmiany, które zostaną wprowadzone do 
Statutu po ich akceptacji.  

Następnie Pan Grzegorz Drozdowski otworzył dyskusję i zapytał, czy są jakieś głosy 
w dyskusji? 
 Pan Marcin Frączek poruszył temat ograniczenia czasu wypowiedzi. Podkreślił, że 
powinniśmy również skrócić czas odpowiedzi, by były one tematyczne i zwięzłe. Poruszył 
również temat przychodzenia do pana Starosty i pani Skarbnik w konkretnej sprawie. 
Powiedział, że ważne dla niego jest, by mieszkańcy oglądający transmisje znali ich pytania i by 
byli na bieżąco z tym co się dzieję. Poruszył również temat pozostałych zmian widniejących 
w projekcie uchwały.   

Pan Marian Piwcewicz zadał pytanie czy będzie to w formie uchwały? I czy będzie 
ona przesłana do Urzędu Wojewódzkiego? Czy jest to zgodne z prawem? Poruszył również 
temat p nowej Komisji Zdrowia i zasugerował, by utworzyć Komisję do spraw dps-ów i domów 
dziecka.  

Pan Andrzej Moszczyński poruszył również temat ograniczenia czasu wypowiedzi 
i aktywności radnego na sesji.  

Pan Artur Wrochna poruszył temat czasu wypowiedzi i obiecał, iż on dokona 
wszelkich starań by się do tego ustosunkować.  

Pan Andrzej Moszczyński poruszył temat zamykania dyskusji. 
Pani Joanna Michalska-Reda powiedziała iż czas wypowiedzi nie może być krótszy 

niż 3 minuty. Odniosła się do zapisu.  
Pan Przewodniczący wyjaśnił wątpliwości co do zapisu.  
Następnie Pan Grzegorz Drozdowski zamknął dyskusję i przeszedł do głosowania w 

sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 
Olsztyńskiego. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
Jodko, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Mariusz Olkowski, Marcin  Politewicz, 
Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jarosław 
Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (4) 
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Marcin  Frączek, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krzysztof  Kamiński 
NIEOBECNI (3) 
Elżbieta  Michalska, Janusz Radziszewski, Łukasz  Śmietanko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr V/83/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia Statutu Powiatu Olsztyńskiego. 

Załącznik nr 19 
 
Pkt 15. Rozpatrzenie petycji . 
 

Pan Grzegorz Drozdowski poinformował, że wpłynęła petycja złożona przez rodziców 
dzieci uczących się w Samorządowej Szkole Muzycznej I stopnia w Dywitach oraz w filiach: 
Olsztynek, Barczewo, Biskupiec i Dobre Miasto w sprawie budowy Szkoły Muzycznej 
w Wadągu. Następnie poprosił o uzasadnienie Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji. 

Pan Marian Piwcewicz jako zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji przedstawił petycję rodziców dzieci uczących się w Samorządowej Szkole Muzycznej 
I stopnia w Dywitach oraz w filiach: Olsztynek, Barczewo, Biskupiec i Dobre Miasto w sprawie 
budowy Szkoły Muzycznej w Wadągu, złożoną w dniu 15 czerwca 2024 r. Przewodniczący 
Komisji zawnioskował o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 

Pan Grzegorz Drozdowski przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 
petycji, a następnie przeszedł do głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 
rozpatrzenia petycji. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  
Politewicz, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jarosław Wolak, 
Adam Wronka 
BRAK GŁOSU (2) 
Mirosław Szostek, Artur  Wrochna 
NIEOBECNI (3) 
Elżbieta  Michalska, Janusz Radziszewski, Łukasz  Śmietanko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr V/82/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji.        

Załącznik nr 18 
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Pkt 16. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

Pan Przewodniczący odczytał ,,Informację z przebiegu składania oświadczeń 
majątkowych przez radnych” (załącznik nr 20). Następnie poinformował, że wpłynęła 
„Informacja z przebiegu składania oświadczeń majątkowych” (załącznik nr 21) składanych do 
Starosty Olsztyńskiego. Do Rady Powiatu wpłynęły następujące pisma dotyczące oświadczeń 
majątkowych: 

- informacja z Urzędu Skarbowego w Olsztynie dot. analizy złożonych oświadczeń 
majątkowych przez pracowników samorządowych (załącznik nr 22), 

- informacja od Wojewody Warmińsko-mazurskiego dot. analizy złożonych oświadczeń 
majątkowych przez Starostę Olsztyńskiego i Przewodniczącego Rady Powiatu w Olsztynie 
(Pana Jerzego Laskowskiego) za 2023 rok (załącznik nr 23),  

- informacja z Urzędu Skarbowego w Olsztynie dot. analizy złożonych oświadczeń 
majątkowych radnych Powiatu Olsztyńskiego w terminie 30 dni od momentu złożenia 
ślubowania (załącznik nr 24), 

- informacja z Urzędu Skarbowego w Olsztynie dot. analizy złożonych oświadczeń 
majątkowych radnych Powiatu Olsztyńskiego za 2023 rok (załącznik nr 25), 

- informacja z Urzędu Skarbowego w Olsztynie dot. analizy złożonych oświadczeń 
majątkowych radnych Powiatu Olsztyńskiego na dwa miesiące przed upływem kadencji (stan 
na dzień 29 lutego 2024r.). Następnie oświadczył, że w dniu 5 listopada 2024 r. została do 
Państwa radnych przesłana drogą e-mailową ,,Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych 
Powiatu Olsztyńskiego za rok szkolny 2023/2024” (załącznik nr 26). 

Pan Grzegorz Drozdowski poinformował radnych, że: 
1) wpłynęło pismo od Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego z informacją 

o udzieleniu dotacji: 
-  Parafii Rzymskokatolickiej Parafii Świętego Bartłomieja w Piotraszewie dotacji w wysokości 
75 000,00 zł na pokrycie kosztów zadania pn. ,,Piotraszewo, kościół św. Bartłomieja Ap., (XIV 
w.): ratownicze prace konserwatorskie ambony (załącznik nr 27), 
- Gminie Dobre Miasto dotacji w wysokości 70 000,00 zł na pokrycie kosztów zadania pn. 
Dobre Miasto, budynek przy 1 Sierpnia (XX w.): remont dachu (załącznik nr 28). 
 Pan Mariusz Olkowski poprosił o przesłanie oświadczeń majątkowych na maila by 
uniknąć popełniania w przyszłości kolejnych błędów. 
 Pan Andrzej Abako powiedział iż na skrzynki każdego z radnych wpłynęła informacja 
o przystąpieniu Powiatu do Szlachetnej Paczki. Powiedział o potrzebach, które ma wybrana 
przez Powiat rodzina.  

Pan Przewodniczący powiedział również o złożonym przez radną Powiatu 
Olsztyńskiego panią Martynę Sontowską wniosku o utworzeniu Młodzieżowej Rady Powiatu. 

Pani Martyna Sontowska wypowiedziała się na temat utworzenia Młodzieżowej Rady 
Powiatu.  

Pan Przewodniczący poinformował, iż temat ten będzie rozpatrywany po zebraniu 
wszystkich potrzebnych materiałów i po bliższym zapoznaniu się z tematem. 
 Pan Marian Piwcewicz zaapelował do Zarządu o przedyskutowanie sprawy Gryźlin, 
spółki Fotowoltaika, co do jej przyszłości, finansów, a także sprawy przyszłości Smolajn i ich 
przyszłości, jak również sprawy bursy. 
 Pan Andrzej Abako zapewnił, że Zarząd przeanalizuje omawiane przez pana 
Piwcewicza kwestie, a następnie złożył życzenia panu Mirosławowi Szostkowi. 
Pkt 17. Zamknięcie obrad Sesji. 
 

Pan Grzegorz Drozdowski zamknął obrady V sesji Rady Powiatu w Olsztynie w dniu 
28 listopada 2024 r.  
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Załączniki: 
1. Lista obecności. 
2. Lista pracowników starostwa i gości na V Sesji Rady Powiatu. 
3. Porządek obrad.  
4. Uchwała Nr V/69/2024 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście, 
5. Uchwała Nr V/70/2024 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej Szpitala 

Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu, 
6. Uchwała Nr V/71/2024 w sprawie zatwierdzenia aktualizacji Programu Naprawczego 

Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu,   
7. Uchwała Nr V/72/2024 w sprawie powołania Komisji konkursowej w celu 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana 
Mikulicza w Biskupcu,   

8. Uchwała Nr V/73/2024 w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej im. Jerzego Pióro w Dobrym Mieście,   

9. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
10. Uchwała Nr V/74/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego 

na 2024 rok, 
11. Uchwała Nr V/75/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2024-2039, 
12. Uchwała Nr V/76/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i przeznaczenia 

na nie środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 
2024, 

13. Uchwała Nr V/77/2024 w sprawie powierzenia Gminie Stawiguda realizacji zadania 
polegającego na zarządzaniu drogą powiatową 1372N w msc. Bartąg,   

14. Uchwała Nr V/78/2024 w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie 
pojazdów z dróg na obszarze Powiatu Olsztyńskiego i ich przechowywanie na parkingu, 
obowiązujących w roku 2025, 

15. Uchwała Nr V/79/2024 w sprawie ustalenia wysokości opłat na rok 2025 za usunięcie 
i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych 
w granicach administracyjnych powiatu olsztyńskiego,  

16. Uchwała Nr V/80/2024 w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek 
pływających z silnikami spalinowymi na niektórych akwenach wodnych powiatu 
olsztyńskiego,  

17. Uchwała Nr V/81/2024 w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Powiatu 
Olsztyńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 
3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025,   

18. Uchwała Nr V/82/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji, 
19. Uchwała Nr V/83/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Olsztyńskiego, 
20. Informacja z przebiegu składania oświadczeń majątkowych przez radnych, 
21. Informacja z przebiegu składania oświadczeń majątkowych, 
22. Informacja z Urzędu Skarbowego w Olsztynie dot. analizy złożonych oświadczeń 

majątkowych przez pracowników samorządowych, 
23. Informacja od Wojewody Warmińsko-mazurskiego dot. analizy złożonych oświadczeń 

majątkowych przez Starostę Olsztyńskiego i Przewodniczącego Rady Powiatu 
w Olsztynie (Pana Jerzego Laskowskiego) za 2023 rok, 

24. Informacja z Urzędu Skarbowego w Olsztynie dot. analizy złożonych oświadczeń 
majątkowych radnych Powiatu Olsztyńskiego w terminie 30 dni od momentu złożenia 
ślubowania, 
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25. Informacja z Urzędu Skarbowego w Olsztynie dot. analizy złożonych oświadczeń 
majątkowych radnych Powiatu Olsztyńskiego za 2023 rok, 

26. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Olsztyńskiego za rok szkolny 
2023/2024, 

27. Pismo od Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego z informacją o udzieleniu 
dotacji: Parafii Rzymskokatolickiej Parafii Świętego Bartłomieja w Piotraszewie dotacji 
w wysokości 75 000,00 zł na pokrycie kosztów zadania pn. ,,Piotraszewo, kościół św. 
Bartłomieja Ap., (XIV w.): ratownicze prace konserwatorskie ambony, 

28. Pismo od Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego z informacją o udzieleniu 
dotacji: Gminie Dobre Miasto dotacji w wysokości 70 000,00 zł na pokrycie kosztów 
zadania pn. Dobre Miasto, budynek przy 1 Sierpnia (XX w.): remont dachu. 


